
 

Pirineus Digital, 23/11/23 

Puigcerdà aplega una trentena d’experts en 
el Congrés Internacional d’Esport i Turisme 
de Muntanya 

S'ha organitzat en el marc del nomenament del Pirineu Català 
com a Comunitat Europea de l'Esport  
  

 
Un moment del Congrés Internacional d'Esport i Turisme de Muntanya, celebrat a Puigcerdà. / M.F.C.  

MARIA FORMENTI COSP (Puigcerdà).- Una trentena d’experts participen en el 
primer Congrés Internacional d’Esport i Turisme de Muntanya que ha arrencat 
aquest dijous a Puigcerdà i que s’allargarà fins divendres. Tots ells compartiran 
coneixements i models de gestió esportiva, analitzaran com intervenen els 
diferents agents públics i privats dins del territori i traçaran reptes futurs. 

La directora del Congres, Laia Vendrell, ha explicat que “tenim un territori que, 
a nivell esportiu brutal, però veiem que falta traçar un camí de sinergies i 
treballar més en equip, per això creiem que és important enfocar el congrés cap 
a compartir els coneixements que tenim aquí, que són molts, però de diferents 
visions i angles”. Vendrell ha afegit que “vam pensar que també seria 



interessant obrir les portes, anar a buscar als països veïns i fer-ho internacional 
per veure què fan ells que puguem aprofitar nosaltres”. 
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El congrés compta amb experts de Catalunya, Andorra, Noruega i Itàlia, entre 
els quals hi ha representants d’universitats, d’estacions d’esquí o de 
federacions d’esports d’hivern. Un dels temes que s’han tractat és el fet que les 
estacions d’esquí han d’ampliar la seva oferta esportiva més enllà de la neu, 
per tal de seguir sent un dels pols d’atracció turística al Pirineu. 

En aquest sentit, Vendrell ha indicat que “una cosa de la qual s’ha parlat molt i 
la gent ja se n’està conscienciant és que les estacions d’esquí han de deixar de 
ser només estacions d’esquí per passar a ser estacions de muntanya que 
siguin practicables tot l’any, sempre tenint en compte l’impacte que poden 
tenir”. 

Durant la jornada de divendres es parlarà de l’estudi que està realitzant una 
consultora sobre l’impacte de l’esport i el Turisme en l’economia del Pirineu, 
uns resultats que es coneixeran en els propers mesos. 

El Congrés s’ha organitzat en el marc del nomenament del Pirineu Català com 
a Comunitat Europea de l’Esport 2023. Des de la direcció ja han avançat que hi 
haurà noves edicions i que aquestes continuaran a Puigcerdà. 

 


